
1 
 

PROTOKÓŁ Nr 0063-1/61/2010 
z posiedzenia Komisji Skarbu  

w dniu 26 maja 2010r. 
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 13.00 – 13.45 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z 
załączonymi listami obecności. 
 
 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Sprawy bieżące. 
 
 -  projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2010  
     rok, 
 
 -  projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie    
   Zdrój z przeznaczeniem na realizowane w roku 2010 prace konserwatorskie, 
   restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
   zabytków, położonych na obszarze Miasta Jastrzębie Zdrój, nie stanowiących 
    jego własności, 
 
 -  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu „Staż w 
     naszym mieście”, 
 
 -  odpowiedź  z 28 kwietnia 2010r.  na pismo *** z dnia 9 kwietnia 2010r., 
 
 -  pismo **** z 5 maja 2010r. w sprawie kolejnego wezwania     do usunięcia 
naruszenia prawa, 
 
 -  odpowiedź z 14 maja 2010r.  na pismo ***, 
 
 -  pismo dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 w sprawie umorzenia należności za 
    zużytą wodę, 
 
 -  wniosek o umorzenie należności pieniężnej z tytułu nie płaconego czynszu. 
 
4.  Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 27 kwietnia 2010r. 
5.  Wolne głosy i wnioski. 
6.  Zakończenie komisji. 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji radny Andrzej Kinasiewicz, 
który powitał zebranych.  
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Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się   
- 0.  
 
 
Ad. 3 
 
Sprawy bieżące. 
 
 
 -  projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2010 
     rok, 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – skarbnik miasta.  
Powiedział, że do projektu uchwały zostały załączone dwie autopoprawki.  
 
 
 
 -  projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie     
    Zdrój z przeznaczeniem na realizowane w roku 2010 prace konserwatorskie, 
    restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
    zabytków, położonych na obszarze Miasta Jastrzębie Zdrój, nie stanowiących 
     jego własności, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzieliła Sabina Kończal – naczelnik Wydziału Kultury 
i Sportu. Powiedziała, że aby zachować i odpowiednio utrzymać substancję zabytkową   
rada miasta uchwałą z października 2004r. przyjęła zasady udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków.      
 
 
Leopold Sobczyński 
- Kto wchodzi w skład komisji ds. dotacji ? 
 
Marian Janecki  -  Prezydent Miasta 
- Przewodniczącym komisji jest pan Franciszek Piksa i przedstawiciele wydziałów, 
jest pani Kończal .... 
 
Sabina Kończal 
- Z wydziału architektury są dwie osoby – pani Mirecka i pani Borkowska oraz  z 
wydziału finansowego pani Aniela Kozieł.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0, powyższy projekt uchwały.  
 
 
 -  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu „Staż w 
     naszym mieście”, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił Andrzej Koba – dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy.  Powiedział, że jest to projekt rozszerzający ofertę usług 
aktywizacyjnych  
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oferowanych przez urząd. Umożliwi to kompleksowe wsparcie 30 kobiet bezrobotnych 
do 25 lat.   Projekt jest  realizowany w ramach  Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki. W realizacji projektu wezmą udział osoby niezatrudnione, zagrożone 
społecznym wykluczeniem z powodu bezrobocia. Kwota dofinansowania to 272 620, 
40 zł, co stanowi 100% wartości projektu.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0, powyższy projekt uchwały.    
 
 
Andrzej Kinasiewicz 
- Pismo pana *** dotyczy pobranej opłaty za wydaną kartę pojazdu. Nasze miasto, 
jako nieliczne z okolicznych samorządów podjęło decyzję, aby wszystkim 
rejestrującym auta sprowadzone z zagranicy w określonym czasie, zwrócić nadpłacone 
kwoty  425 zł bez naliczanych odsetek.  Przy odbiorze mieszkańcy podpisują  na to 
zgodę. Jedna z osób tj, pan ***  domaga się zwrotu z odsetkami.  Złożył w tej 
sprawie pismo, na które urząd udzielił odpowiedzi.   
 
 
 
 -  odpowiedź  z 28 kwietnia 2010r.  na pismo *** z dnia 9 kwietnia 2010r., 
 
Komisja zapoznała się  z treścią pisma, które przedstawił przewodniczący komisji.  
Pismo stanowi załącznik do protokołu.    
 
 
Andrzej Kinasiewicz 
- W odpowiedzi na to pismo *** skierował kolejne pismo do prezydenta miasta 
dot. wezwania do usunięcia naruszenia prawa.   
 
 
 
 -  pismo *** z 5 maja 2010r. w sprawie kolejnego wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa, 
 
Komisja zapoznała się  z treścią pisma, które przedstawił przewodniczący komisji.  
Pismo stanowi załącznik do protokołu.    
 
 
 
 -  odpowiedź z 14 maja 2010r.  na pismo ***, 
 
 
Komisja zapoznała sie z pismem. 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Leopold Sobczyński 
- Czy są  skargi ze strony innych mieszkańców ?  
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Andrzej Kinasiewicz 
-  W pismie urzędu miasta pisze „...w istocie zdecydowana większość mieszkańców 
zaakceptowała takie rozwiązanie...”.     
 
Marian Janecki 
- Nie wszystkie gminy zdecydowały się na zwrot. My uznaliśmy, żeby wyjść 
mieszkańcom naprzeciw. W oświadczeniu, które mieszkańcy podpisywali  jest zapis, że 
wnioskodawca nie będzie dochodził zwrotu odsetek. Jest kwestia kto powinien zwracać 
odsetki – skarb państwa czy gmina ?    Zdarza sie, że w innych gminach sprawy 
kierowane są do sądu i to sąd decyduje, czy zwrot ma być z odsetkami.    
 
Krzysztof  Baradziej 
- Kwota 75 zł to koszt  tworzenia dokumentu.  Jest to propozycja ugody. 
 
Komisja zapoznała się  z treścią pism skierowanych przez *** do urzędu oraz 
odpowiedziami  na pisma urzędu miasta.  
 
 
 
 -  pismo dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 w sprawie umorzenia należności za 
    zużytą wodę, 
 
Pismo powyższe komisja skierowała do prezydenta miasta. 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
 
 -  wniosek o umorzenie należności pieniężnej z tytułu nie płaconego czynszu. 
 
Komisja zaopiniowała negatywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0, powyższy wniosek.  
 
 
 
 
Ad. 4 
 
Protokół z posiedzenia komisji w dniu 27 kwietnia 2010r.  został przyjęty głosami:  za 
– 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Marian Janecki 
− Chciałbym powiedzieć parę słów  w sprawie sytuacji powodziowej w mieście. 

Dostaliśmy 100 tys. zł na potrzeby doraźne, bieżące działania.  Skorzystamy ze 
środków wojewody.  Jutro odbędzie się spotkanie u wojewody i może dowiemy się  
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jak pomoc zostanie uruchomiona.  Jeżeli chodzi o środki unijne, to musi być 
przygotowany wniosek.  Co do poniesionych szkód, to przedsiębiorcy, czy właściciele 
domów zwrócą się do ubezpieczycieli o wypłatę odszkodowań. Mogą też być wnioski 
do kopalń, bo zalania nastąpiły na terenach szkód górniczych.  Ze strony miasta 
będziemy mieli uwagi jak przebudować miejsca poddane zalewiskom.  Cały czas woda 
jest odpompowywana. Czekamy na przyjazd ekipy z  Niemiec.    
 
 
 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady. 
 

 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Skarbu 

 
Andrzej Kinasiewicz 

 
 

 
 
Protokołowała  
Alicja Trocka 


